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Številka: 900-2/2024-2-010502 

 

ZAPISNIK 
 

9. seje Sveta staršev, ki je bila v četrtek, 22. 2. 2024, ob 17. uri, v zeleni dvorani šole.  

 

Navzočnost 

 

Prisotne_i članice_i 

Sveta staršev: 

Stanko Berlizg, Urška Lednik, Tanja Jamnik, Urška Klemen, Metka 

Pešl Šater, Anja Benko, Vanja Vravnik, Janja Širnik, Zala Duler 

Tratnik, Saša Jelen, Ljiljana Lečnik, Jasmina Germadnik Kos, Maja 

Pešl, Lucija Potočnik, Tina Delalut Smrtnik, Katja Mori, Nevenka 

Janežič, Milena Haramija, Mateja Verdinek Žigon  

Opravičili so se 

(članice_i Sveta staršev): 

Sabina Hovnik, Vesna Rižnik, Darinka Kališnik, Borut Iršič, Anja 

Marinč   

Odsotne_i 

(članice_i Sveta staršev): 

Mojca Hovnik, Jan Butolen, Tjaša Marchiotti, Tanja Martič, Lucija 

Mlekuš 

Ostale_i navzoče_i: Aljaž Banko 

Zapisnikar: Mateja Kotnik 

 

Podpisani seznam prisotnih članic_ov Sveta staršev je priloga zapisniku v arhivu šole. 

 

Sejo je vodila predsednica Sveta staršev, mag. Mateja Verdinek Žigon.  

 

DNEVNI RED 

 

1 Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

2 Imenovanje ravnatelja – predstavitev že realiziranih faz v postopku imenovanja.  

3 Osebna predstavitev kandidata za ravnatelja šole.  

4 Obrazloženo mnenje o kandidatu za ravnatelja šole.  

5 Poslovanje šolskega sklada v koledarskem letu 2023 (ga. Milena Haramija).  

6 Razno.  
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Točka 1: 

Pregled in potrditev dnevnega reda in zapisnika zadnje seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

 

Predsednica Sveta staršev Mateja Verdinek Žigon je prisotne pozdravila ter ugotovila, da je prisotnih 

dovolj članov, da se je seja lahko pričela. 

Uvodoma je predsednica zbranim predstavila dnevni red seje. Člani Sveta staršev niso podali pobud za 

spremembo dnevnega reda, zato ga je predsednica dala na glasovanje. 

 

SKLEP ŠT. 1: 

Člani Sveta staršev so soglasno potrdili dnevni red 9. seje Sveta staršev OŠ Koroški jeklarji. 

 

Mateja Verdinek Žigon je povedala, da so vsi člani zapisnik zadnje, osme seje Sveta staršev, ki je bila 

26. 9. 2023, prejeli po elektronski pošti in da je bil objavljen tudi na spletni strani šole. Predsednica 

Sveta staršev je odprla razpravo. Le-te ni bilo, zato je predlagala glasovanje o potrditvi zapisnika 

prejšnje seje. 

 

SKLEP ŠT. 2: 

Člani Sveta staršev so soglasno potrdili zapisnik zadnje seje Sveta staršev, ki je bila 26. 9. 2023. 

 

Točka 2: 

Imenovanje ravnatelja – predstavitev že realiziranih faz v postopku imenovanja.  

(mag. Mateja Verdinek Žigon, predsednica Sveta staršev) 

 

Predsednica Sveta staršev je člane Sveta obvestila, da se sedanjemu ravnatelju mandat izteče 31. 5. 

2024. Novi mandat prične teči 1. 6. 2024 in traja pet let.   

Svet OŠ Koroški jeklarji je na svoji 10. seji 4. 12. 2023 sprejel sklep o razpisu prostega delovnega 

mesta ravnatelja OŠ Koroški jeklarji. Določili so razpisne pogoje ter rok za prijavo, ki je bil 15 dni.  

Razpis je bil 12. 1. 2024 objavljen v Uradnem listu RS, na šolski spletni strani, objavil ga je tudi Zavod 

RS za zaposlovanje. V zakonitem roku je prispela samo ena prijava. Priložena so bila vsa dokazila o 

izpolnjevanju pogojev, ta ustrezajo razpisnim pogojem.  

Člani Sveta OŠ Koroški jeklarji so na svoji 11. seji 5. 2. 2024 ugotovili, da edini prijavljeni kandidat 

ustreza razpisnim pogojem. Svet šole tako nadaljuje s predpisanimi fazami v postopku imenovanja 

ravnatelja, med drugim mora s strani staršev, ustanovitelja in zaposlenih pridobiti tudi mnenja o 

kandidatu. Zaprosila so bila 13. 2. 2024 poslana Komisiji za mandatna vprašanja, volitve in 

imenovanja Občine Ravne na Koroškem, Svetu staršev OŠ Koroški jeklarji in učiteljskemu zboru OŠ 

Koroški jeklarji. Čas za podajo mnenj je dvajset dni, nato se bo sestal Svet OŠ Koroški jeklarji in opravil 

glasovanje. O izbiri kandidata bo odločil z večino glasov vseh članov.  

 

Predsednica je povedala, da je naloga Sveta staršev, da poda obrazloženo mnenje o kandidatu in ga 

posreduje Svetu OŠ Koroški jeklarji.   
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Točka 3: 

Osebna predstavitev kandidata za ravnatelja šole.  

 

Kandidat Aljaž Banko, ki je tudi sedanji ravnatelj OŠ Koroški jeklarji, je navzočim članom na kratko 

predstavil program vodenja zavoda.  

 

Gospod Aljaž Banko je povedal, da smo pred sejo na elektronski naslov šole s strani članice Sveta 

staršev  prejeli vprašanje. Zanima jo, ali so (vsi) starši seznanjeni z okrožnico ministrstva, da lahko 

učitelji učencem pregledajo šolsko torbo in osebne stvari.  

 

Ravnatelj je odgovoril, da o vsebini okrožnic staršev ne obveščamo . Povedal je, da mora šola sprejeti 

vzgojni načrt in na njegovi podlagi pravila šolskega reda. OŠ Koroški jeklarji te interne akte ima, 

ampak so potrebni popravki v skladu z okrožnico Ministrstva za vzgojo in izobraževanje v zadevi 

Pregled osebnih predmetov. Povedal je tudi, da pregled osebnih predmetov učenca lahko izvede 

samo strokovni delavec šole, ukrep izvedbe mora biti opredeljen v hišnem redu, v pravilih šolskega 

reda pa natančno opisan postopek pregleda.    

  

Zakon o osnovni šoli osnovnim šolam nalaga dolžnost sprejetja internih pravnih aktov, ki urejajo 

področja varnosti otrok in opredeljujejo vzgojne postopke. Določa, da mora šola sprejeti hišni red, v 

katerem opredeli ukrepe za zagotavljanje varnosti. Strokovni delavec šole lahko izvede pregled 

osebnih predmetov učenca zgolj pod pogojem, da je ukrep ustrezno opredeljen v hišnem redu, v 

pravilih šolskega reda pa šola natančno opiše postopek pregleda. Pri pregledu osebnih predmetov 

učencev gre za enega od mogočih načinov zagotavljanja varnosti, preprečevanja nevarnih ravnanj v 

šolskem prostoru. Z ukrepi je šola dolžna zagotoviti splošno pravico do varnosti na svojem področju, 

kot tudi upoštevati pravico do zasebnosti posameznika. Upoštevati je treba dejstvo, da se je 

posameznik dolžan podrediti dolžnostim, ki veljajo v šolskem prostoru.  

Področje šolskega prostora šola določi s hišnim redom, pravila šolskega reda pa lahko uveljavlja tudi 

na drugih površinah in lokacijah, kjer izvaja organiziran vzgojno-izobraževalni program.  

 

Ravnatelj je še povedal, da vzgojni načrt in pravila šolskega reda sprejme Svet zavoda OŠ Koroški 

jeklarji. Ko se bo to zgodilo,  jih bomo objavili na šolski spletni strani.   

 

Predsednica je navzoče člane pozvala, da kandidatu postavijo vprašanja.  

 

Eno izmed članic je zanimalo, katera bo ključna razvojna naloga v pedagoškem procesu, ki ne bo 

odvisna od financ. 

 

Kandidat je povedal, da se bo v pedagoškem procesu zavzemal za izboljšanje odnosov, 

medpredmetno sodelovanje,  napredek na področju bralne  pismenosti in nadaljnje uvajanje 

formativnega spremljanja v vzgojno-izobraževalno delo.    

 

Sledila so vprašanja in mnenja, ki sicer spadajo pod točko razno. Nanašala so se na naslednje teme: 

tujci, pust 2024, odnos učitelj-učenec.  
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Ena od članic je izpostavila neprimerno temo, s katero se je eden od oddelkov predstavil na pustni 

zabavi učencev v telovadnici. Ravnatelj je povedal, da je bil s tem že seznanjen in da je v zvezi s tem 

že opravil razgovor. Poskrbel bo, da za pusta v šoli ne bo neprimernih pustnih mask.  

Članica sveta staršev je opozorila na odnos učitelj-učenec. Omenila je konkreten primer ustnega 

ocenjevanja po prihodu učencev v šolo po novoletnih praznikih. Nekateri člani so izrazili svoje mnenje 

o namenu počitnic. Povedali so, da se ponavlja ustno spraševanje in pisanje pisnih ocenjevanj že prve 

dneve po prihodu učencev po počitnicah v šolo.  

Ravnatelj je odgovoril, da se bo pozanimal o konkretnem primeru. Povedal je, da se večkrat zgodi, da 

gre v primeru ocenjevanja za dogovor med učenci in učiteljem. Povedal je tudi, da se je potrebno v 

primeru težav najprej obrniti na učitelja, pri katerem se pojavijo težave, če stvari z njim ni mogoče 

urediti, potem na svetovalno službo in nazadnje nanj.  

 

Predsednica je navzoče opozorila, da Seja sveta staršev ni namenjena reševanju individualnih težav.  

 

Po tej točki dnevnega reda je kandidat za ravnatelja Aljaž Banko sejo zapustil.   

  

Točka 4: 

Obrazloženo mnenje o kandidatu za ravnatelja šole.  

 

Predsednica je odprla razpravo.  

 

Predlog: Gospod Aljaž Banko izpolnjuje pogoje za imenovanje za ravnatelja. Zaposlen je v kolektivu 

OŠ Koroški jeklarji, kjer opravlja funkcijo ravnatelja, tako da delovanje zavoda in razmere v njem 

dobro pozna.  

S svojim znanjem, izkušnjami in vizijo je pripomogel k izboljšanju šolskega okolja ter spodbujal 

kreativnost, ustvarjalnost, kakovost izobraževanja, varno in spodbudno učno okolje in druge kvalitete 

sodobne šole. Je nenehno prisoten v šolskem okolju in je vedno na voljo staršem in tudi učencem. 

Starši zaupamo njegovi sposobnosti, da vodi šolo tudi v prihodnje. V lokalni skupnosti je šola 

prepoznavna in se vključuje v različne projekte.  

 

Po opravljeni razpravi so člani izvedli glasovanje z dvigom rok.  

 

Rezultat glasovanja:  

- pozitivno mnenje 17 članov 

- vzdržana 2 člana 

 

SKLEP ŠT. 3: 

Člani Sveta staršev dajejo pozitivno mnenje in hkrati tudi soglašajo z obrazloženim mnenjem o 

kandidatu Aljažu Banku za ravnatelja OŠ Koroški jeklarji. Obrazloženo mnenje je priloga zapisniku.  

 

 

 

Točka 5: 

Poslovanje šolskega sklada v koledarskem letu 2023.  

(Ga. Milena Haramija, predsednica šolskega sklada OŠ Koroški jeklarji) 
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Gospa Milena Haramija, predsednica Upravnega odbora Šolskega sklada OŠ Koroški jeklarji, je članom 

Sveta staršev podala poročilo o poslovanju šolskega sklada za leto 2023. Seznanila jih je tudi z 

načrtom pridobivanja sredstev v letu 2024.  

Dodala je, da se bodo tudi v šolskem letu 2023/2024 zbirali prispevki staršev. Prispevek staršev bo 

enak lanskemu, to je 15 evrov.  

Povedala je tudi, da so dobrodošli predlogi za pridobivanje in porabo sredstev sklada.  

 

Predlog: Članice Upravnega odbora šolskega sklada predlagajo ureditev senzorne sobe (ali kotička), 
kamor se lahko otrok zateče, ko potrebuje mir, počitek, sprostitev ali odmik od dogajanja okoli sebe, 
da se lahko zbere, in sicer za matično šolo in podružnico.  

Predlog: Nekateri člani Sveta staršev predlagajo organizacijo izobraževanj, namenjenih učencem, 
staršem in učiteljem šole, in sicer na različne teme (splošna vzgoja, duševne stiske otrok, nasilje, 
otroci s posebnimi potrebami … ), ter seznanitev z informacijami, kje pridobiti znanja s teh tematskih 
področij. 

 

Točka 6: 

Razno.   

 

-Letna šola v naravi 

 

Predlog: Starši letošnjih tretješolcev predlagajo roditeljski sestanek na temo letne šole v naravi v 4. 

razredu že v tretjem razredu, torej v šolskem letu 2023/2024, spremembo lokacije LŠN (morje),  

izvedbo šole plavanja v domačem kraju ter možnost plačila te dejavnosti na več obrokov.  Predlagajo 

tudi prijavo na več lokacij in izbiro najugodnejše ponudbe.    

 

-Podaljšano bivanje 

 

Članico zanima, zakaj učenci v podaljšanem bivanju ne naredijo domačih nalogo. Meni, da v tem času 

preveč igrajo računalniške igrice oziroma so lahko za računalnikom.   

 

-Festival Solzic 

 

Gospa Janja Širnik je povedala, da bo v bodoče Festival Solzic potekal drugače. Člane Sveta staršev je 

spomnila na predlog, ki se je izoblikoval na majski seji in se je nanašal na sodelovanje šole na tem 

festivalu. Na omenjeni seji so namreč članici Sveta staršev opozorili na slabo izvedbo le-tega in Občini 

Ravne na Koroškem podali predlog v zvezi s tem. 

Aljaž Banko je na takratni seji povedal, da se bo šola za ponovno sodelovanje na festivalu odločila le v 

primeru ustrezne organizacije in glede na poslani program izvedbe. 

 

Sledila je krajša razprava, po kateri so navzoči glasovali, ali so za sodelovanje šole na Festivalu Solzic.  
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Rezultat glasovanja:  

- za sodelovanje 16 članov 

- proti sodelovanju 1 član 

- vzdržani 2 člana 

 

Predlog: Navzoči člani predlagajo, da se šola odloči za sodelovanje na Festivalu Solzic pod pogojem, 

da se ne ponovi scenarij od preteklih let, ko so bili otroci prikrajšani in razočarani.  

Predlog: Navzoči člani predlagajo sklic seje Sveta staršev na katero bodo povabili tudi ravnatelja. 

 

 ZAKLJUČKI 

 

1 Na seji so bili sprejeti 3 sklepi.  

2 Zapisnik dobijo v vednost člani Sveta staršev in Občina Ravne na Koroškem. Objavi se na oglasnih 

deskah v matični šoli in podružnični šoli Kotlje. 

 

 

Seja je bila zaključena ob 18.20. 

 

 

Zapisnik napisala:      Predsednica Sveta staršev 

OŠ Koroški jeklarji: 

Mateja Kotnik       mag. Mateja Verdinek Žigon 

 

 

 

 

Priloge 

 

1 Vabilo 

2 Seznam prisotnih članic_ov na seji Sveta staršev 

3 Obrazloženo mnenje o kandidatu za ravnatelja šole 

4 Poročilo o poslovanju šolskega sklada v letu 2023 

 

 


